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Vragen van de leden Wörsdörfer en Van Oosten (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat en de Minister van Justitie 
en Veiligheid over het tegengaan van winkeldiefstal (ingezonden 15 juni 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Reizende roofbendes gaan vrolijk hun 
gang»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de materiële schade van winkeldiefstal jaarlijks tussen € 700 
miljoen en € 1 miljard beloopt? 

Vraag 3
Is bekend hoe vaak in winkelgebied(en) wordt overgegaan tot het opleggen 
van een collectieve winkelontzegging aan winkeldieven? Zo nee, bent u 
bereid dit in kaart te brengen? 

Vraag 4
Bent u bereid tevens na te gaan of er belemmeringen worden ervaren bij het 
overgaan tot het opleggen van genoemde winkelontzegging? Zo ja, kunt u de 
Kamer hierover informeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bekend met signalen dat het doen van aangifte van winkeldiefstal 
door winkeliers nogal eens als niet eenvoudig wordt ervaren? Zo ja, hoe komt 
dit? Zo nee, zou u dat in kaart willen brengen? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het doen van aangifte een eenvoudig proces zou 
moeten zijn? Zo ja, hoe kan het proces van het doen van aangifte vereenvou-
digd worden? 

1 Telegraaf, 9 juni 2018: «Reizende roofbendes gaan vrolijk hun gang»

 
 
 
 
kv-tk-2018Z11493
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen 1



Vraag 7
Klopt het dat het doen van aangifte nodig is om over te gaan tot het mogelijk 
maken van een civiele schikking tussen winkels en dieven? Hoeveel tijd gaat 
gemiddeld genomen gemoeid met het «afwikkelen» van een winkeldiefstal 
(aanhouding, opmaken proces-verbaal, etc.)? 

Vraag 8
Is het waar dat het doen van aangifte een vereiste is om over te mogen gaan 
tot het delen van informatie, zoals signalementen van winkeldieven? Zo ja, 
waarom is dat zo?
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